



Årsmøde/Generalforsamling 2024.

Søndag d. 17. Marts 2024 Kl. 13.00, Erhvervsvangen 4, 5792 Aarslev

(Indkaldt rettidigt d. 12.02.2024 kl. 19.51).

Deltagere:

Per Bøgelund, Martin Damann, Jens Vestergaard, Preben Jacobsen, Thomas, Nikolaj Hansson, Asger, Jonas, Loke, Jan saltoft, Finn, William, Carsten, Chres, Maria, Brian, Paw, Sebastian, Jytte, Jacob, Lars, Per, Steffen, Mikkel, Susanne, Martin, Mikkel, Eva, Jens.

Stemmeberettiget:

Asger Thierry, Carsten Lauridsen, Chres J. Jørgensen,
Jan Saltoft, Lars Henriksen, Loke Busch, Martin Bertelsen, Mikkel Holch, Nicolaj Hansson,
Paw Klamer, Preben Jacobsen, Steffen Hansen.

Referent/ordstyrer:

Susanne Lauridsen, Jacob Neergaard

Velkomst:

Formandens beretning:

Året der gik, samme antal kørere som året før, NUL i fremgang.

Forsøg med samarbejde i Norge genoptages, Vi er bagud på fremmøde i Norge. Halvhjertet Skandinavisk Mesterskab.

Dårlig samvittighed fra styregruppen, manglende pokaler.

Styregruppemedlem med specifikt ansvar for pokaler ønskes./Mikkel Open mind valgt.

Aktiviteter 2023, Hygge, ingen VIP, men masser af godt tæt race.

2 nye kørere i Arion, Loke og Jonas.

Kludret/klumpet løbskalender 2024, lovning på åbningsløb PP 2025.

Forslag til Kinnekulle løbsweekend, muligvis i stedet for Sturup. Opfølgning Steffen/Jacob.

Kassereren fremlægger regnskabet:

Maria fremlægger regnskabet for 2023. Revisor har godkendt.

Valg af styregruppe og formand:

Jacob genopstiller som formand: Genvælt

Mikkel genopstiller i styregruppen: Genvælt

Brian afgår som styregruppemedlem:

Asger genopstiller i styregruppen: Genvælt

Maria genopstiller som kasserer: Genvælt

Stig genopstiller som teknisk kontrollant: Genvælt

Opstiller som styregruppemedlem: Martin Buch Bertelsen, Mikkel / Vælt

Ansvarsområder:

Events (messe, VIP, fællesspisning, Årsmøde)

Teknisk arbejde (teknisk reglement, TK, BU)

Mikkel er ansvarlig for pokaler.

Valg af revisor:

Asger genvælt.

Fastsættelse af kontingenter:

Medlemsskabet på 1.000,- og teknisk gebyr på 1.000,- fastholdes.

Medlemmer af styregruppen er fritaget for kontingentbetaling.

Vættet

Forslag fra styregruppen:

Arbejde på klassesponsor

Muligt navneskift på klassen

Fast reklame plads på bilerne

Ensartede teltskilte.

Mikkel Datalogger:

Mikkel fremlægger fra Prebens bil PP.

Logger som 1600 og challenge cup:

Ønsker ikke diskvalificering af data fra logger, parc ferme foregår som sædvanligt. Stig tjekker data. Udregnes fra g-måling og vægt på bilen.

Gennemgang af udregning, gennemgang af aflæsning fra loggeren.

Hvem skal modtage data fra bilerne, skal data deles med alle?

Nikolaj Bjerre står for klip af videoer med hurtigste omgange. Sammenklip til hjemmesiden.

Hvordan findes reference effekten, hvornår skal der sættes ind, hvornår skal det være rettet.

1 times varsel ved 5% reference effekt. Under 5% rettes til næste løbsweekend.

Styregruppen vedtager referencen.

2024 er en gentleman aftale for indkøring af logger.

Du kan ikke diskvalificeres på logger resultater.

Beslutninger:

Opgaver:

VIP arrangement arbejdes videre med 31. august – 1. september på Ring Djursland.

Alle mand sætter ind.

Kontakt Kim Sunesen, direkte vedr. VIP.

Forslag fra medlemmerne:

1. Dæmpere med dobbelt justering: (Carsten og Paw).
Evt. samme som arion, AVON findes kun enkeltjusterbar. 2200,-til -2300,-.
Styregruppen skal arbejde med hvad der fås til low budget, forslag fremlægges for de øvrige kørere.
Skal de eksisterende shimses om, så de bliver ens i alle biler?
Adgang til dæmpertester foreslås fra Nikolaj Bjerre.
Kontakt Michael Graversen/Hyperpro.
Har det overhovedet en effekt? Kan 2 biler godkendes til at teste, og investerer i projektet?
Ifølge Nikolaj skal der mere en 1 eller 2 heat til at kunne konstatere resultatet.
Er der interesse for at indføre 2-vejs dæmpere?
Afstemning for ens/bedre dæmpere:
For: 3, Blank: 6, imod: 5. Det blev et nej tak...

2. FIA godkendt bur.

Man kan i England købe et FIA-godkendt bur, er det tilladt i DK? Pris 10.000,-

Kan det tilføjes reglementet fra 2025?

Hvad er vægten?

For: 5, blank: 7 imod: 2 / Vedtaget.

Aktiviteter i 2024

Livestreaming

VIP arrangement

Trackday / træning

Klassesponsor

CHGP – Skal vi have en stand? Hansson arbejder på sagen.

Struerfestivalen – skal vi vise flaget i motorfestival? Meld til styregruppen/Mikkel hvis du har interesse.

Allingåbro motorfestival – vi er inviteret meld til styregruppen/Mikkel ved interesse. (18. maj 2024)

Forslag:

Festudvalget:

Jytte, Eva, Susanne

Eventuelt:

Mikkel spørg hvor mange der har en simulator derhjemme, han vil gerne lægge op til vi kører mod hinanden. Spil til 100 kr. Interesse for SIM-race gruppe, Mikkel er tovholder på projektet. Bliver lagt på opslagstavlen i 7R.

Valg af klasserepræsentant stand-in. / kandidater: Lars Henriksen og Nicolaj Hansson.